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Grajewo, listopad 2024 roku 



 

PROTOKÓŁ NR VII/24 

z obrad VII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 27 listopada 2024 roku, 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani Moniki 

Stefańskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 15 

 Radnych obecnych na Sesji – 15 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.13.05 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Bobrowska Katarzyna 

2. Boć Edward 

3. Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Gutowski Krzysztof 

6. Kalinowska Anna Marzenna 

7. Kowzon Wojciech Karol 

8. Łynka Małgorzata 

9. Niewiarowski Andrzej  

10. Rogowska Marzena  

11. Siejda Tomasz 

12. Stefańska Monika 

13. Szymkiewicz Mariusz 

14. Świderska Katarzyna 

15. Wielgat Mariusz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 

2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie VII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat 

realizacji uchwał. 

4. Informacja na temat stanu przygotowania miasta do zimy 2024/2025. 

5. Informacja na temat wykorzystania przez kluby sportowe działające na terenie miasta 

Grajewo dotacji udzielonych ze środków budżetu miasta za 2023 rok. 

6. Informacja na temat działalności Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Grajewie w 2023 roku. 



7. Informacja na temat realizacji inwestycji drogowych za I, II i III kwartał 2024 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza                                

w Grajewie; 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami 

mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

c) wyboru delegatów do Stowarzyszenia pn. Łomżyńskie Forum Samorządowe; 

d) przystąpienia do opracowania „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu Miasta 

Grajewo”; 

e) przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz 

podmiotami uprawnionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                      

i o wolontariacie na 2025 rok; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2024 rok; 

g) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Grajewo na lata 2024-2033; 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie VII Sesji Rady Miasta 

 

ad 1 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia VII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram VII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum 

stwierdziła, że na 15 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 15 

radnych, co stanowi kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad VII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi załącznik  

nr 3 do protokołu. Następnie odczytała Wniosek Zastępcy Burmistrza Miasta Grajewo                   

z dnia 25.11.2024 w sprawie wprowadzenia zmian w porządku obrad VII  sesji Rady Miasta 

Grajewo poprzez wycofanie projektu uchwały Rady Miasta Grajewo w sprawie rozpatrzenia 

skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza  w Grajewie 

przekazanej radnym w dniu 19.11.2024 r. i wprowadzenie w to miejsce  projektu uchwały 

Rady Miasta Grajewo  w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 

im. Henryka Sienkiewicza  w Grajewie przekazanej radnym w dniu 22.11.2024 r. / wniosek 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta:  

Zwrócił się do Sekretarza Miasta o przedstawienie uzasadnienia do wniosku. 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta  

Poinformował, że wniosek dot. wprowadzenia zmian w porządku obrad dzisiejszej sesji 

został skierowany  dlatego, że w okresie od posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

RM  w kolejnych dniach wpływała korespondencja z obu stron w kwestii tej skargi. 

Skłoniło to władze miasta do pogłębionej analizy prawnej tej skargi. Stworzony został 

projekt uchwały Rady Miasta w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza w Grajewie w wersji  z dnia 25.11.2024 r.                   



i taki projekt uchwały został przedstawiony Państwu Radnym podczas dzisiejszego 

posiedzenia połączonych Komisji RM i skierowany do procedowania na dzisiejszą sesję, 

Pan Krzysztof Waszkiewicz-Zastępca Burmistrza 

Uzupełnił wypowiedź Pana Sekretarza, zapoznając zebranych z istotą skargi                                   

i procedowanego projektu uchwały. Powiedział, że biorąc pod uwagę, że skarga dotyczy 

zakresu wychowawczo-opiekunczego należałoby ją przekazać Podlaskiemu Kuratorowi 

Oświaty - jeśli Państwo Radni tak zdecydują.  Wypowiedź w tym temacie obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań  zarządziła glosowanie w sprawie  ww. Wniosków. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła decyzję o  

wycofaniu z porządku obrad projektu uchwały Rady Miasta Grajewo w sprawie 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza  

w Grajewie przekazanej radnym  w dniu 19.11.2024 r.  

Głosowanie: 13 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła decyzję o  

wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały Rady Miasta Grajewo w sprawie 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza  

w Grajewie przekazanej radnym  w dniu  22.11.2024 r. 

Głosowanie: 13 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

ad 3 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad, zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji 

Państwa Radnych są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które 

zostały podjęte podczas V Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne 

/informacje stanowią załącznik nr 7 do protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami 

miasta oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. 

reprezentowania miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie                                   

z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od 

poprzedniej zwyczajnej Sesji Rady Miasta, tj. od dnia 30 października 2024 roku do dzisiaj     

/sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku pytań  zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na V 

Sesji Rady Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Miasta z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie 



międzysesyjnym,tj. od dnia 30 października 2024 roku do dzisiaj oraz informacje                         

z realizacji uchwał podjętych na V Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

ad 4 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

stanu przygotowania miasta do zimy 2024/2025. /załącznik nr 10 do protokołu/.  Zwróciła 

się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii na temat przedmiotowych informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 

11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat  

stanu przygotowania miasta do zimy 2024/2025.  

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

ad 5 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat  

wykorzystania przez kluby sportowe działające na terenie miasta Grajewo dotacji               

udzielonych ze środków budżetu miasta za 2023 rok /informacja stanowi załącznik nr 13 

do protokołu. Następnie zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego              

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii na temat przedmiotowych                         

informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 

11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

wykorzystania przez kluby sportowe działające na terenie miasta Grajewo dotacji               

udzielonych ze środków budżetu miasta za 2023 rok .  

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 



ad 6 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat  

działalności Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Grajewie 

w 2023 roku /informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. Następnie zwróciła się                     

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                       

o przedstawienie opinii na temat przedmiotowych informacji. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 

11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

O głos poprosiła p. Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych 

RM. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała, czy Komisja napotyka w swoje pracy na trudności, np. z powodu 

niewystarczających środków finansowych? 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta 

Odpowiedział, że Komisji  ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Grajewie nie 

ma problemów wynikających z przepisów. Dodał, że żadne skargi na działalność tej 

Komisji nie wpłynęły od przedsiębiorców podlegających jej kontroli. Kontynuując wątek 

dodał, że od strony prawnej żadnych zastrzeżeń również nie ma. Jeżeli zaś chodzi o 

finansowanie to Miasto otrzymuje środki w ramach tzw. „kapslowego”, szczególnie w 

formie opłat wnoszonych przez przedsiębiorców za wydanie zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych. Koncypując wypowiedź zapewnił, ze Komisja działa zgodnie                                  

z obowiązującymi  przepisami prawa. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Czy Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Grajewie, 

stwierdziła przypadki łamania przepisów prawa regulujących sprzedaż napojów 

alkoholowych osobom nieletnim? Zapytała również w jaki sposób mieszkańcy tego typu 

przypadki mogą zgłaszać , oraz w jaki sposób kontaktować się z Komisją? 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta 

Odpowiedział, że po otrzymaniu takiego zgłoszenia Burmistrz podejmuje odpowiednie 

działania. Dodał, że skarg na działalność Komisji  do tej pory nie było. Poinformował, że 

MKRPA dokonuje kontroli przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwolenia na 

sprzedaż napojów alkoholowych i bardzo rzadko zdarzają się wnioski o cofniecie 

zezwolenia, gdyż praktycznie nie ma takich podstaw. Nieraz zdarzają się skargi, gdy punkt 

ze sprzedażą napojów alkoholowych  znajduje się w budynkach wielorodzinnych., ale takie 

przypadki również są sporadyczne. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała o liczbę kontroli punktów alkoholowych przez MKRPA? 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta 

Odpowiedział, że w chwili obecnej aktualnej liczby kontroli nie potrafi podać, ale 

przypuszcza, że rocznie jest ich ok. 20-30. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W nawiązaniu do ostatniego pytania, zwróciła uwagę, że wg informacji przekazanej 

Państwu Radnym, zespól kontrolny MKRPA przeprowadził 56 kontroli w zakresie 



przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. 

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat                

działalności Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                

w Grajewie w 2023 roku . 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

ad 7 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

realizacji inwestycji drogowych za I, II i III kwartał 2024 rok /informacja stanowi                                 

załącznik nr 15 do protokołu/. Następnie zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii na temat 

przedmiotowej informacji. Następnie zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos? O głos poprosiła p. Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw 

Społecznych RM. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała, co dalej dzieje się z wnioskiem złożonym 23.08.2024 r. do Starosty Grajewskiego  

o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: „Przebudowa ul. 

Konstytucji 3 Maja, Krasickiego, 9. Pułku Strzelców Konnych oraz Koszarowej                           

-dokumentacja” ( pkt 10 informacji) ? 

Pan Maciej Paweł Bednarko , Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że uzgodnienia są już na finiszu i w przyszłym roku będzie można dokument 

wdrażać w życie.  

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 

11 do protokołu/. 
 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

realizacji inwestycji drogowych za I, II i III kwartał 2024 roku 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

ad8  
 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 



ad 8a 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia w sprawie 

rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza                             

w Grajewie przekazanej radnym w dniu 22.11.2024 r. - zgodnie z Wnioskiem Burmistrza.  

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady 

Miasta o przedstawienie opinii   w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 11do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr VII/55/24 w sprawie   

rozpatrzenia skargi na dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 im. Henryka Sienkiewicza 

w Grajewie 

Głosowanie: 8 głosów za, 2 przeciw, 5 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

ad 8b 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy 

zawarte na czas oznaczony do 3 lata. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii                                           

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr VII/56/24                    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat . 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

ad 8c 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyboru delegatów do 

Stowarzyszenia pn. Łomżyńskie Forum Samorządowe. Zwróciła się z prośbą do 



Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/57/24 w 

sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia pn. Łomżyńskie Forum Samorządowe. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

ad 8d 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu Miasta Grajewo”. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu zgłosiła się Pani 

Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała,czy opracowaniem Planu zajmie się urząd czy podmiot zewnętrzny, a jeśli tak to 

jakie będą tego koszty? 

Pan Maciej Paweł Bednarko , Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że na tym etapie będzie to Urząd Miasta Grajewo - Referat Pozyskiwania 

Śródków. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/58/24                    

w sprawie   przystąpienia do opracowania „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian 

klimatu Miasta Grajewo. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się’ 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

ad 8e 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego        

Programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz pomiotami 



uprawnionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2025 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku                      

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji                   

stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu zgłosiła się Pani 

Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

Zapytała, jakie zadania będą dla Pana Burmistrza priorytetowe do współpracy                                 

z organizacjami, oraz w jaki  sposób Miasto będzie zapewniało transparentny podział                   

środków w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami                

uprawnionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie ? 

Pan Maciej Paweł Bednarko , Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że wszystkie zadania są priorytetowe. Dodał, że Centrum Organizacji                           

Pozarządowych znajduje się budynku zlokalizowanym w parku z czołgami, przy ul. Woj.                        

Polskiego.  Zapewnił, że wszystkie organizacje traktowane są jednakowo i po partnersku. 

Kontynuując wypowiedź stwierdził, że jedyne co ogranicza tą współpracę to                                    

niewystarczająca ilość środków finansowych. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/59/24  w 

sprawie  przyjęcia rocznego Programu współpracy Miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz pomiotami uprawnionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego  i o wolontariacie na 2025 rok. 

 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

ad 8f 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2024 rok.Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku                     

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zapytała, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? Do zabrania głosu zgłosiła się Pani 

Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM. 

Pani Katarzyna Świderska, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 



Zapytała, jaka jest przyczyna zmniejszenia wydatków w SP nr 2 na wynagrodzenia                                   

nauczycieli o kwotę 276 745,00 zł i czy będzie to miało wpływ na jakość kształcenia ? 

Pan Grzegorz Kurzątkowski -Skarbnik Miasta 

Odpowiedział, że podobnie jak miesiąc wcześniej zostało to przesunięte do poziomu                

wykonania, którego na etapie planowania nie możemy przewidzieć. Zapewnił, że te                          

przesunięcia w żaden sposób nie stanowią zagrożenia dla pracy nauczycieli                                    

i  funkcjonowania szkoły. Poinformował, że  jest to wyłącznie dopasowanie planu                            

finansowego do faktycznych potrzeb niezbędnych do realizacji statutowych zadań jednostki,  

a jednocześnie zabezpieczy środki finansowe w innych szkołach. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/60/24   

w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2024 rok. 

 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

ad 8g 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej   

Prognozie Finansowej Miasta Grajewo na lata 2024-2033. Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wojciech Karol Kowzon – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 27 listopada 2024 roku                       

pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały – bez poprawek /opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VII/61/24                    

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Grajewo na lata 2024-

2033. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

ad 9 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – 

poinformowała o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym 

oraz odpowiedziach na nie /wykaz stanowi załącznik nr 30 do protokołu/. Wobec braku 

pytań, uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 



ad 10 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii 

przedstawionego sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie pod 

głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

ad 11 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała, że : 

 

• 06 grudnia 2024 roku o godz. 18.00 w GIH w Grajewie odbędzie się spotkanie 

autorskie    z p. Beatą Harasimowicz i Zuzanny Dobruckiej; 

• 08 grudnia 2024 r.  o godz.10.00w hali MOSiR w Grajewie odbędzie się Turniej 

Weteranów w Tenisie Stołowym w kategorii mężczyzn; 

• 14 grudnia 2024 roku w godz.12.00-17.00 na placu przed Urzędem Miasta odbędzie 

się Jarmark Bożonarodzeniowy  

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za 

zrealizowany. 

ad 12 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13.05 zamknęła VII Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam VII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolantka 

 

 

Barbara   Poniatowska 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 Monika Stefańska 

 



 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/290/rada-miasta-grajewo.htm 

 

 

 

 

 

 


